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Protokół nr LXII/2023 

z sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 30 marca 2023 r. 

 

Obrady rozpoczęto 30 marca 2023 r. o godz. 17:00, a zakończono o godz. 18:44 tego samego 

dnia. Obrady odbyły się w sali Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Lwówku, Al. E. 

Sczanieckiej 56. 

 

Porządek obrad. 

1. Otwarcie obrad LXII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum LXII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu z LXI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad LXII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8. Wręczenie tytułu przyjaciela Muzeum Pamiątek 1. Armii Wojska Polskiego. 

9. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2022 rok. 

10. Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Zdrowia 

za 2022 rok. 

11. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2022 rok. 

12. Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska za 2022 rok. 

13. Projekt uchwały w sprawie: Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Lwówek w 2023 roku. 

14. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wysokości i określenia zasad wypłacania diet 

dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. 

15. Projekt uchwały w sprawie: określenia zasad przyznania i wysokości miesięcznych diet 

dla sołtysów – organów wykonawczych sołectw. 

16. Projekt uchwały w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla farmy wiatrowej Chmielinko I oraz terenu górniczego kopalni kruszywa 

naturalnego, w gm. Lwówek. 

17. Projekt uchwały w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek o nr ewid. 393, 394, 395, 396 obręb Józefowo, gm. Lwówek. 

18. Projekt uchwały w sprawie: przyznania pierwszeństwa w nabyciu lokali użytkowych. 



2 

19. Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu geodezyjnego Józefowo – gmina 

Lwówek. 

20. Projekt uchwały zmieniający: uchwałę nr LIX/302/2022 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 

29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2023 rok. 

21. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Lwówek. 

22. Odpowiedzi na interpelacje. 

23. Wolne głosy i wnioski. 

24. Zamknięcie obrad LXII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad LXII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Przewodniczący Rady Piotr Przewoźny, otwierając obrady LXII sesji Rady Miejskiej 

w Lwówku, powitał radnych, burmistrza Miasta i Gminy, skarbnik, sekretarza, pracownika biura 

Rady oraz innych przybyłych na sesję. Wiceprzewodniczący Rady przypomniał, że zgodnie 

z ustawą z dnia 11 stycznia 2018 r. o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału 

obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów 

publicznych (Dz. U. z 2018 r., poz. 130), sesje Rady są nagrywane i transmitowane w Internecie. 

Transmisja obejmuje obszar sali sesyjnej. W związku z powyższym, wejście na salę sesyjną jest 

jednoznaczne z wyrażeniem zgody na publikację wizerunku w Internecie oraz na jego 

przetwarzanie. Osoby uczestniczące w obradach sesji biorą pełną odpowiedzialność 

za wypowiedzi oraz prezentowane przez siebie materiały i inne treści. Szczegółowe informacje 

dotyczące przetwarzania danych osobowych podczas Sesji Rady Miejskiej w Lwówku znajdują 

się na stronie BIP Gminy Lwówek, w zakładce „Ochrona Danych Osobowych”. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum LXII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

W obradach LXII sesji Rady Miejskiej w Lwówku uczestniczy 12 radnych na ustawowy 

15-osobowy skład Rady, zatem Rada jest władna do odbycia obrad sesyjnych i podejmowania 

uchwał. Nieobecnymi są: Krzysztof Czarkowski, Jan Trzybiński oraz Gabriela Woźna. 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z LXI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Przewodniczący Rady Piotr Przewoźny poinformował o wyłożeniu i możliwości 

zapoznania się w biurze Rady Miejskiej z projektem protokołu z obrad LXI sesji Rady Miejskiej 

oraz przypomniał, że projekt był dostępny w materiałach zamieszczonych na portalu eSesja. 
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Przewodniczący stwierdził, że do projektu protokołu nie wpłynęły żadne uwagi ani propozycje 

zmian, dlatego poprosił radnych o przyjęcie protokołu w drodze głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z LXI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja Kubiak, 

Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka 

Pustkowiak, Barbara Starosta, Piotr Wojciechowski. 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Czarkowski, Jan Trzybiński, Gabriela Woźna. 

 

Protokół z LXI sesji Rady Miejskiej w Lwówku Radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli 

jednogłośnie 12 głosami ZA. 

 

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad LXII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Przewodniczący Rady Piotr Przewoźny poinformował radnych, że otrzymali porządek 

obrad LXI sesji i zwrócił się z pytaniem, czy ktoś chciałby wnieść do niego jakieś uwagi 

lub poprawki. 

Wniosek o zmianę porządku obrad złożył pisemnie nieobecny radny Krzysztof 

Czarkowski, który wniósł o zdjęcie z porządku obrad LXII sesji i przełożenie na następną sesję 

projektu uchwały w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla farmy wiatrowej Chmielinko I oraz terenu górniczego kopalni kruszywa naturalnego, w gm. 

Lwówek. Przewodniczący odczytał pełną treść wniosku, którego uzasadnienie brzmiało: „Zgodnie 

z treścią wprowadzonych przez Rząd RP zmian w procedowaniu uchwał związanych z mpzp 

dla farm wiatrowych, niezwykle istotne jest zdanie lokalnej społeczności w tej sprawie. Jak 

Państwu Radnym wiadomo mieszkańcy Chmielinka od lat sprzeciwiają się budowie farm 

wiatrowych otaczających Chmielinko. Także wielu mieszkańców okolicznych miejscowości 

sprzeciwia się takim inwestycjom, które godzą w ich interes materialny jak i zagrażają w świetle 
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wielu rzetelnych badań ich zdrowiu. Jako Radny chciałbym osobiście Państwu Radnym przed 

podjęciem takiej uchwały, przedstawić wraz z uzasadnieniem zdanie lokalnej społeczności, którą 

zgodnie z ich wolą reprezentuję jako Radny Rady Miejskiej w Lwówku. Niestety ze względu 

na bolesne dla mnie zdarzenie losowe jakim jest śmierć mojego Brata i mój wyjazd w dniu 

dzisiejszym na Jego pogrzeb, nie mogę uczestniczyć w Sesji Rady Miejskiej. Dlatego też zwracam 

się do Pana Przewodniczącego Rady Miejskiej oraz Szanownych Państwa Radnych o przyjęcie 

mojego Wniosku.” W związku z brakiem dalszych uwag przewodniczący zarządził głosowanie 

w sprawie złożonego wniosku. 

 

Głosowano w sprawie: 

wycofania z porządku obrad punktu 16 – projekt uchwały w sprawie: uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla farmy wiatrowej Chmielinko I oraz terenu górniczego 

kopalni kruszywa naturalnego, w gm. Lwówek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Barbara Starosta. 

 

PRZECIW (8) 

Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Sebastian Liebelt, Monika 

Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Agnieszka Pustkowiak, Piotr Wojciechowski. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Andrzej Basiński, Patrycja Kubiak, Patrycja Pietryka. 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Czarkowski, Jan Trzybiński, Gabriela Woźna. 

 

Wniosek o wycofanie z porządku obrad punktu 16 – projekt uchwały w sprawie: uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla farmy wiatrowej Chmielinko I oraz 

terenu górniczego kopalni kruszywa naturalnego, w gm. Lwówek Radni Rady Miejskiej 

w Lwówku odrzucili 8 głosami PRZECIW przy 1 głosie ZA i 3 głosach WSTRZYMUJĘ SIĘ. 
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 W związku z odrzuceniem wniosku o zmianę porządku obrad przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia pierwotnego porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad LXII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja Kubiak, 

Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka 

Pustkowiak, Barbara Starosta, Piotr Wojciechowski. 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Czarkowski, Jan Trzybiński, Gabriela Woźna. 

 

Porządek obrad LXII sesji Rady Miejskiej w Lwówku Radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli 

jednogłośnie 12 głosami ZA. 

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO RADY MIEJSKIEJ W LWÓWKU Z PRACY 

MIĘDZYSESYJNEJ ZA OKRES OD 28.02.2023 R. DO 30.03.2023 R. 

W okresie międzysesyjnym pełniłem dyżury w każdy poniedziałek zgodnie z ustalonym 

harmonogramem. Podczas dyżurów spotykałem się z radnymi, pracownikami urzędu oraz 

mieszkańcami gminy. Spotkałem się również z Panem Burmistrzem i Panem Sekretarzem, 

omawiając sprawy bieżące oraz ustaliłem porządek i termin odbycia LXII sesji Rady Miejskiej. 

W okresie międzysesyjnym: 

1) 05.03.2023 r. wziąłem udział w biegu „Topem Wilczym” upamiętniającym „Żołnierzy 

Wyklętych”, zorganizowanym przez OSIR w Lwówku, wręczając nagrody i pamiątkowe 

medale; 

2) 07.03.2023 r. w MGOK złożyliśmy życzenia wszystkim paniom z okazji Święta Kobiet; 
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3) 10.03.2023 r. na zaproszenie Prezesa Stowarzyszania Sołtysów powiatu nowotomyskiego 

uczestniczyłem w spotkaniu sprawozdawczym, które tym razem odbyło się w Zbąszyniu; 

4) na dzień 23.03.2023 r. zwołałem Wspólne Posiedzenie Stałych Komisji Rady. 

W minionym okresie więcej prac dodatkowych nie było. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA I GMINY LWÓWEK Z PRACY 

MIĘDZYSESYJNEJ W OKRESIE OD 01.03.2023 DO 30.03.2023 

Burmistrz spotkał się z: 

− Tomaszem Grońcem z firmy Voltra w sprawie energii elektrycznej, 

− syndykiem masy upadłościowej firmy Kwiatkowski w sprawie zobowiązań podatkowych 

wobec gminy, 

− Arkadiuszem Szcześniakiem – doradcą podatkowym w sprawie firmy Kwiatkowski,  

− P. Waldemarem Piętą w sprawie zbiorników retencyjnych, 

− Przedstawicielem Enea, wójtami Kuślina i Miedzichowa w sprawie utworzenia klastra 

energetycznego. 

Burmistrz wziął udział w:  

− wręczeniu nagród uczestnikom Biegu „Tropem Wilczym”, 

− Dniu Kobiet w Zębowie i Pakosławiu, 

− walnym zgromadzeniu Gminnej Spółki Wodnej „Czarna Woda”, 

− konferencji Nadobrzańskiego Klastra Energii Odnawialnej – Zbąszyń,  

− spotkaniu dotyczącym tematyki schroniska Azorek w Obornikach, 

− spotkaniu organizacyjnym dotyczącym obchodów 3 Maja, 

− spotkaniu w Starostwie Powiatowym w Grodzisku Wlkp., poświęconym tematyce 

infrastruktury sportowo-rekreacyjnej i możliwości pozyskiwania środków finansowych 

na rozwój i remont bazy sportowej, 

− uroczystości wręczenia promes jednostkom OSP z terenu województwa wielkopolskiego 

w Komendzie Powiatowej PSP w Grodzisku Wlkp. 

W imieniu Burmistrza, Sekretarz wziął udział w: 

− ogólnym zebraniu członków Stowarzyszenia Sołtysów Powiatu Nowotomyskiego – Zbąszyń, 

− wręczeniu nagród zimowego Grand Prix Powiatu Nowotomyskiego w biegach. 

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia:  

− (18) w sprawie odwołania i wyboru Sołtysa wsi Posadowo. 
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Ogłoszono/rozstrzygnięto następujące przetargi/zapytania ofertowe:  

− „Przebudowa ulicy Południowej w Lwówku wraz z włączeniem do ul. Kamionki”. Wpłynęło 

5 ofert: 

Nr 

oferty 
Nazwa wykonawcy i adres składającego ofertę 

Cena ryczałtowa brutto kompletnego 

wykonania zamówienia PLN 

1 

Konsorcjum Firm: Lider; Drogopal Sp. z o.o.  

Partner; Drogopal Zakład Robót Drogowych 

Andrzej Szeszuła, Opalenica 

2 098 225,95 

2 Renomex Sp. z o.o. Sp. j., Duszniki 2 296 350,80 

3 

INFRAKOM KOŚCIAN Sp. z o.o. (powstała z 

przekształcenia INFRAKOM KOŚCIAN SP. z 

o.o. SKA), Kościan 

2 469 621,39 

4 
ZIB-INFRASTRUKTURA Sp. z o. o. Mateusz 

Maćkowiak, Lwówek 
2 130 282,08 

5 
CAŁUS spółka z o.o. spółka komandytowa, 

Boruja Nowa 

1 982 502,00 

Najkorzystniejsza oferta 

 

 W odniesieniu do spotkań związanych z firmą Kwiatkowski burmistrz wyjaśnił, że firma 

od 5 lat przechodzi restrukturyzację, jednak gminie nadal nie płaci podatków – 2 tygodnie temu 

sąd wydał sprzeciw wobec restrukturyzacji i wpłynęły wnioski o ogłoszenie upadłości. W związku 

z tym burmistrz konsultował się z radcą prawnym w sprawie kroków, jakie gmina powinna 

podjąć, aby zabezpieczyć wierzytelności w podatkach w obecnej sytuacji prawnej. Pierwsze kroki 

zostały podjęte: złożono odpowiednie wnioski do Urzędu Skarbowego i sądu o zabezpieczenie 

hipoteczne. Burmistrz podkreślił, że obecnie zadłużenie firmy Kwiatkowski wobec gminy sięga 

800 000 zł, przy czym gmina jest jednym z mniejszych wierzycieli firmy, ponadto pierwszeństwo 

spłaty długu mają pracownicy. Burmistrz zadeklarował, że o rozwoju sytuacji będzie informował 

na bieżąco. 

 W odniesieniu do spotkania z Waldemarem Piętą w sprawie zbiorników retencyjnych 

burmistrz uzupełnił, że chodzi o meliorację na Józefowie oraz ulicy Południowej, na której 

przebudowę przetarg został już rozstrzygnięty, gmina jednak musi zapewnić inspektora nadzoru 

i zabezpieczyć kwestię kanalizacji. 

W odniesieniu do spotkania z przedstawicielem firmy Enea, wójtem Kuślina i wójtem 

Miedzichowa w sprawie utworzenia klastra energetycznego burmistrz wyjaśnił, że celem 

utworzenia klastra jest korzystanie z możliwości pozyskiwania większych środków zewnętrznych 

na zbilansowanie energii elektrycznej na terenie trzech wspomnianych gmin. Jak dodał, na razie 

działania w tym kierunku są bezkosztowe. 
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W odniesieniu do spotkania dotyczącego schroniska Azorek w Obornikach burmistrz 

przypomniał, że brał udział w posiedzeniu związku gmin korzystających z usług Schroniska 

dla Bezdomnych Zwierząt „Azorek”, podczas którego do związku przyjęto 4 nowe podmioty, 

w tym gminę Lwówek. Porozumienie zostanie podpisane na najbliższej sesji Rady Miejskiej 

w Obornikach w ostatnich dniach marca. 

W odniesieniu do uroczystości wręczenia promes jednostkom OSP z terenu województwa 

wielkopolskiego w Komendzie Powiatowej PSP w Grodzisku Wlkp. burmistrz uzupełnił, 

że z terenu gminy Lwówek promesy w kwocie 20 000 zł otrzymały jednostki OSP Brody na zakup 

umundurowania bojowego oraz OSP Konin na zakup hełmów. Radny Piotr Wojciechowski dodał, 

że promesy są przeznaczone na doposażenie osobiste strażaków w czasie działań operacyjno-

bojowych. Radny zapowiedział również, że w nadchodzący wtorek jednostka OSP Lwówek 

będzie odbierać promesę na dofinansowanie w wysokości 50% (nie mniej niż 600 000 zł) na 

zakupu ciężkiego wozu bojowego, co szerzej było omawiane podczas poprzedniej sesji. Po 

otrzymaniu promesy następnym krokiem będzie ogłoszenie przetargu, podczas najbliższej sesji 

Rady Miejskiej radni powinni uchwalić zabezpieczenie w budżecie pozostałej kwoty, natomiast 

zakup powinien zostać zrealizowany do końca tego roku. 

W odniesieniu do Zarządzenia w sprawie odwołania i wyboru Sołtysa wsi Posadowo 

burmistrz wyjaśnił, że podczas zebrania sołeckiego na nowego sołtysa została jednogłośnie 

wybrana Izabela Klich. 

 

Ad. 7. Interpelacje. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura Rady nie 

wpłynęła żadna interpelacja. Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy ktoś chce 

złożyć interpelację podczas dzisiejszej sesji. 

W trakcie obrad LXII sesji nie zgłoszono żadnej interpelacji. 

 

Ad. 8. Wręczenie tytułu przyjaciela Muzeum Pamiątek 1. Armii Wojska Polskiego. 

 Przewodniczący zaprosił do wystąpienia reprezentantów Muzeum Pamiątek 1. Armii 

Wojska Polskiego oraz Dziejów Ziemi Mieszkowickiej – dyrektora Michała Dworczyka 

i członkinię rady muzeum Katarzynę Kupczyk, a także radnego Piotra Wojciechowskiego, który 

miał zostać uhonorowany tytułem Przyjaciela Muzeum Pamiątek 1. Armii Wojska Polskiego oraz 

Dziejów Ziemi Mieszkowickiej. Michał Dworczyk i Katarzyna Kupczyk podziękowali 

za możliwość przybycia na obrady Rady Miejskiej Lwówka, wyjaśnili, że Piotr Wojciechowski 

od kilku lat bezinteresownie dzieli się wiedzą i zajmuje konserwacją eksponatów, dlatego jemu 

jako pierwszemu przyznano tytuł Przyjaciela Muzeum, a także zaprosili obecnych na obchody 78. 
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rocznicy forsowania Odry. Z kolei radny podkreślił, jak poruszające są zgromadzone w muzeum 

pamiątki oraz pobliski Siekierkowski Cmentarz Wojenny. Stwierdził również, że jest zdziwiony 

wyróżnieniem, gdyż niczego wielkiego nie robi, jedynie spłaca dług wobec tych, którzy na tym 

cmentarzu leżą i którzy oddali życie za to, aby on dzisiaj był wolny. Następnie przedstawiciele 

muzeum wręczyli radnemu pamiątkową tabliczkę potwierdzającą nadanie tytułu Przyjaciela 

Muzeum oraz inne upominki. Burmistrz, przewodniczący Rady Miejskiej i pozostali radni 

pogratulowali wyróżnienia. 

 

Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2022 rok. 

 Sprawozdanie przedstawił przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tadeusz Kachel. 

 

 Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Lwówku w okresie od 1 stycznia 2022 r. 

do 31 grudnia 2022 r. pracowała zgodnie z planem pracy wypracowanym podczas pierwszego 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej w 2022 r. Plan pracy komisji został przyjęty uchwałą 

nr XLIV/241/2022 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 24 lutego 2022 r. w sprawie: zatwierdzenia 

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Lwówku na 2022 rok. 

 Komisja spotkała się na 4 posiedzeniach, które odbywały się w Urzędzie Miasta i Gminy 

w Lwówku oraz uczestniczyła w 8 wspólnych posiedzeniach stałych Komisji. 

 Podczas posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 21 kwietnia 2022 r. komisja rozpatrzyła 

sprawozdanie z wykonania budżetu za 2021 r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 

oraz po wypracowaniu opinii skierowała do Rady Miejskiej w Lwówku wniosek o udzielenie 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Lwówek absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 

 Na posiedzeniu w dniu 6 września 2022 r. komisja dokonała analizy wykonania budżetu 

za I półrocze 2022 r. oraz analizy wydatków i zadań realizowanych przez MGOPS. W toku 

przeprowadzonych kontroli Komisja nie stwierdziła żadnych nieprawidłowości. 

 Podczas posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 14 grudnia 2022 r. komisja zapoznała 

się z procedurami przetargowymi na zadania inwestycyjne Gminy oraz dokonała analizy projektu 

budżetu na 2023 r., który zaopiniowała jednogłośnie, pozytywnie 3 głosami „za”. Dodatkowo 

Komisja przeanalizowała wnioski sołectw do Funduszu sołeckiego w 2022 r. oraz dokonała 

kontroli wypłaconych z budżetu Gminy dotacji dla stowarzyszeń. Powyższe kontrole i analizy 

nie wykazały nieprawidłowości i zostały przez Komisję pozytywnie zaopiniowane. 

 

 Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o ewentualne pytania dotyczące 

przedstawionego sprawozdania. W związku z brakiem pytań radni przystąpili do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za 2022 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basiński, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja Kubiak, Sebastian Liebelt, 

Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka Pustkowiak, Barbara 

Starosta, Piotr Wojciechowski. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Gawełek. 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Czarkowski, Jan Trzybiński, Gabriela Woźna. 

 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2022 rok Radni Rady Miejskiej w Lwówku 

przyjęli 12 głosami ZA przy 1 głosie WSTRZYMUJĘ SIĘ. Radny Zbigniew Gawełek stwierdził, 

iż wybrał głos WSTRZYMUJĘ SIĘ przez pomyłkę. 

 

Ad. 10. Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Zdrowia 

za 2022 rok. 

 Sprawozdanie przedstawił przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki 

i Zdrowia, Pan Zbigniew Gawełek. 

 

 Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Zdrowia w okresie od 1 stycznia 2022 r. 

do 31 grudnia 2022 r. odbyła 2 posiedzenia oraz uczestniczyła w 8 wspólnych posiedzeniach 

Komisji, podczas których omawiano projekty uchwał, sprawozdanie z wykonania budżetu za 

2021 r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego, wykonanie budżetu za I półrocze 2022 r. 

oraz projekt budżetu na 2023 rok. 

 Plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Zdrowia został wypracowany 

na posiedzeniu Komisji w dniu 17 lutego 2022 r. oraz przedstawiony Radzie Miejskiej w Lwówku 

podczas XLIV sesji w dniu 24 marca 2022 r. 



11 

 Komisja w dniu 7 lipca 2022 r. spotkała się na posiedzeniu, podczas którego omówiono 

planowane remonty w jednostkach oświatowych oraz uzyskano informacje od organu 

prowadzącego dot. zatrudnienia w placówkach oświatowych pedagoga specjalnego. 

 

 Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o ewentualne pytania dotyczące 

przedstawionego sprawozdania. W związku z brakiem pytań radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Zdrowia 

za 2022 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja Kubiak, 

Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka 

Pustkowiak, Barbara Starosta, Piotr Wojciechowski. 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Czarkowski, Jan Trzybiński, Gabriela Woźna. 

 

Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Zdrowia za 2022 rok 

Radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 12 głosami ZA. 

 

Ad. 11. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2022 rok. 

 Sprawozdanie przedstawił przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Piotr 

Wojciechowski. 

 

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w okresie od 1 stycznia 2022 r. do 31 grudnia 

2022 r. odbyła 3 posiedzenia oraz uczestniczyła w 8 wspólnych posiedzeniach Komisji, podczas 

których omawiano projekty uchwał, sprawozdanie z wykonania budżetu za 2021 r. wraz 

z informacją o stanie mienia komunalnego, wykonanie budżetu za I półrocze 2022 r. oraz projekt 

budżetu na 2023 r. 
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 Na posiedzeniu w dniu 5 września 2022 r. Komisja rozpatrzyła petycję mieszkańców wsi 

Józefowo wyrażającą sprzeciw wobec inwestycji dot. budowy biokompostowni w Józefowie.  

 W dniu 14 grudnia 2022 r. Komisja spotkała się na dwóch posiedzeniach. W trakcie 

pierwszego posiedzenia Komisja rozpatrzyła skargę na brak wypłaty dodatku węglowego przez 

MGOPS w Lwówku oraz na brak konkretnej informacji ze strony MGOPS, kiedy należne 

rządowe świadczenie zostanie skarżącym wypłacone. W wyniku wnikliwego rozpatrzenia ww. 

sprawy ustalono, iż roszczenie zawarte w skardze zostało spełnione, w związku z czym 

wnioskujący skargę wycofali. 

 Podczas drugiego posiedzenia komisji w dniu 14 grudnia 2022 r., Komisji rozpatrzyła 

skargę na kierownika MGOPS w Lwówku panią Alicję Zając przy obsłudze wniosków o wypłatę 

dodatku węglowego. Powyższą skargę komisja uznała za bezzasadną wskazując, iż pani 

kierownik działała zgodnie z przepisami prawa obowiązującymi na dany dzień. 

 

 Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o ewentualne pytania dotyczące 

przedstawionego sprawozdania. W związku z brakiem pytań radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2022 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja Kubiak, 

Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka 

Pustkowiak, Barbara Starosta, Piotr Wojciechowski. 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Czarkowski, Jan Trzybiński, Gabriela Woźna. 

 

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2022 rok Radni Rady 

Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 12 głosami ZA. 
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Ad. 12. Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska za 2022 rok. 

 Sprawozdanie w zastępstwie nieobecnej przewodniczącej Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Pani Gabrieli Woźnej przedstawił członek tej 

komisji, Pan Sebastian Liebelt. 

 

 Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w okresie 

od 1 stycznia 2022 r. do 31 grudnia 2022 r. odbyła 3 posiedzenia, oraz uczestniczyła 

w 8 wspólnych posiedzeniach Komisji, podczas których omawiano projekty uchwał, 

sprawozdanie z wykonania budżetu za 2021 r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego, 

wykonanie budżetu za I półrocze 2022 r. oraz projekt budżetu na 2023 r. 

 Plan pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska został 

wypracowany na posiedzeniu Komisji w dniu 17 lutego 2022 r. oraz przedstawiony Radzie 

Miejskiej w Lwówku podczas XLIV sesji w dniu 24 marca 2022 r. 

 Na posiedzeniu w dniu 8 lipca 2022 r. Komisja dokonała oględzin prac związanych 

z zakończeniem procesu rekultywacji składowiska odpadów w Koninie oraz przeglądu dróg 

gminnych zapoznając się z planowanymi inwestycjami dot. przebudowy drogi gminnej 

z Wymyślanki do drogi powiatowej Lwówek – Linie oraz drogi Komorowice – Zębowo.  

 Podczas posiedzenia w dniu 22 grudnia 2022 r. Komisja dokonała analizy wydatków 

związanych z utrzymaniem świetlic wiejskich, oraz analizy kosztów wywozu odpadów 

komunalnych. Ponadto komisja uzyskała informacje na temat mienia gminnego przeznaczonego 

do sprzedaży. 

 

 Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o ewentualne pytania dotyczące 

przedstawionego sprawozdania. W związku z brakiem pytań radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska za 2022 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja Kubiak, 

Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka 

Pustkowiak, Barbara Starosta, Piotr Wojciechowski. 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Czarkowski, Jan Trzybiński, Gabriela Woźna. 

 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

za 2022 rok Radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 12 głosami ZA.  

 

Po przeprowadzonym głosowaniu przewodniczący ogłosił przerwę, która trwała 11 minut. W 

czasie przerwy obrady opuścił radny Piotr Wojciechowski. Po przerwie radni wznowili obrady 

i przeszli do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie: Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Lwówek w 2023 roku. 

 Omawiając projekt, burmistrz zauważył, że taka uchwała jest obligatoryjnie 

przyjmowana co roku. Program został skonsultowany ze wszystkimi kołami łowieckimi 

działającymi na terenie gminy oraz z powiatowym lekarzem weterynarii, nikt nie wniósł żadnych 

uwag. Cele programu to: zapewnienie zwierzętom bezdomnym miejsca w schronisku; opieka 

nad kotami wolno żyjącymi, w tym ich dokarmianie; odławianie zwierząt bezdomnych; 

obligatoryjna sterylizacja albo kastracja zwierząt w schronisku oraz kastracja i sterylizacja 

zwierząt domowych z terenu gminy; poszukiwanie właścicieli dla zwierząt bezdomnych; 

usypianie ślepych miotów z terenu gminy; wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia 

miejsca dla zwierząt gospodarskich, które zostały uznane za zwierzęta bezdomne; zapewnienie 

całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych na terenie gminy, 

z udziałem zwierząt; elektroniczne znakowanie (czipowanie) zwierząt, w szczególności psów, 

z terenu gminy. Burmistrz przypomniał, że zwierzęta bezdomne z terenu gminy będą objęte 

opieką w schronisku Azorek w Obornikach i to schronisko będzie realizować większość 

powyższych zadań w ramach ryczałtu, który gmina będzie opłacać miesięcznie. Podkreślił, 

że dostrzeżone zwierzęta bezdomne powinny być zgłaszane przez mieszkańców pracownikom 

Urzędu Miasta i Gminy w godzinach pracy, poza tymi godzinami oraz w weekendy – Policji, a nie 

bezpośrednio do schroniska, gdyż niezbędne jest prowadzenie ścisłej ewidencji. Ponadto 

na podstawie odrębnych umów zabiegi sterylizacji i kastracji są wykonywane przez lekarza 

weterynarii Marcina Stankowskiego, prowadzącego Gabinet Weterynaryjny Veticus przy 
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ul. Poznańskiej 40, 62 045 Pniewy, zabiegi usypiania ślepych miotów są przeprowadzane przez 

lekarza weterynarii Artura Maślaka, prowadzącego Gabinet Weterynaryjny Vital-Vet przy ul. Św. 

Floriana 4, 62-045 Pniewy, opieka nad bezdomnymi zwierzętami gospodarskimi jest sprawowana 

przez gospodarstwo rolne z siedzibą w Grońsku nr 52, natomiast całodobową opiekę w przypadku 

zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt na terenie dróg gminnych zapewnia również lekarz 

weterynarii Marcin Stankowski, prowadzący Gabinet Weterynaryjny Veticus przy ul. Poznańskiej 

40, 62 045 Pniewy. Burmistrz przedstawił także wykaz środków finansowych przewidzianych 

w budżecie gminy na realizację zadań programu: 

Lp. Jednostka realizująca Środki finansowe zadania 

 

 

 

 

 

 

 

1. 

 

 

 

 

 

 

 

Urząd Miasta 

i Gminy Lwówek 

ul. Ratuszowa 2 

64-310 Lwówek 

36 000,00 zł - zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom 

z terenu Gminy Lwówek, 

3 000,00 zł - elektroniczne znakowanie (czipowanie) 

zwierząt, 

8 000,00 zł - prowadzenie akcji sterylizacji/kastracji 

zwierząt, których właściciele zamieszkują 

na terenie Gminy Lwówek, 

wynagrodzenie kalkulowane 

wg stawki do 50,00 zł/dzień 

(w przypadku wystąpienia 

takiej potrzeby po zawarciu 

odrębnej umowy)  

- zapewnienie opieki zwierzętom gospodarskim, 

8 400,00 zł - zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej 

w przypadkach zdarzeń drogowych z udziałem 

zwierząt, 

bez kosztów - podejmowanie interwencji w sprawach kotów 

wolno żyjących, 

500,00 zł - finansowanie usług usypiania ślepych miotów 

zwierząt, których właściciele zamieszkują 

na terenie Gminy Lwówek, 

bez kosztów - działania informacyjno-edukacyjne, 

1 000,00 zł - sprawowanie opieki nad kotami wolno 

żyjącymi, w tym ich dokarmianie 

2.  Jednostka budżetowa 

Gminy Oborniki pod 

nazwą Schronisko dla 

Bezdomnych 

Zwierząt „AZOREK” 

w Obornikach przy 

ul. Łopatyńskiego 1 

Wydatki pokrywane z 

rocznej dotacji celowej 

przekazanej przez Gminę 

Lwówek, Gminie Oborniki 

w ramach zawartego 

porozumienia 

międzygminnego.  

- elektroniczne znakowanie (czipowanie) 

zwierząt w schronisku, 

- obligatoryjna sterylizacja, kastracja zwierząt 

w schronisku, 

- zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom 

domowym z terenu Gminy Lwówek,  

- zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej 

w Schronisku, 
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- usypianie ślepych miotów zwierząt 

przebywających w Schronisku, 

- działania informacyjno-edukacyjne,  

- poszukiwanie nowych właścicieli, akcje 

adopcyjne. 

W zakresie dokarmiania kotów wolno żyjących burmistrz dodał, że zadanie to jest realizowane 

przez wyznaczonych pracowników Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Lwówku. 

 

 Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o ewentualne pytania dotyczące 

przedstawionego projektu. W związku z brakiem pytań poprosił o przedstawienie opinii Stałych 

Komisji Rady, którą odczytał wiceprzewodniczący Rady Andrzej Jędrzejczak: „Projekt uchwały 

w sprawie: Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta i Gminy Lwówek w 2023 roku Radni Rady Miejskiej w Lwówku 

zaopiniowali jednogłośnie pozytywnie 10 głosami ZA”. Następnie radni przystąpili 

do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Lwówek w 2023 roku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja Kubiak, 

Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka 

Pustkowiak, Barbara Starosta. 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Czarkowski, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

Uchwałę nr LXII/316/2023 w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Lwówek w 2023 roku Radni 

Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 11 głosami ZA. Uchwała stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 
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Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wysokości i określenia zasad wypłacania diet 

dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. 

Omawiając projekt, burmistrz zaznaczył, że stosowne środki przewidziano już w uchwale 

budżetowej z 29 grudnia 2022 r., mając na uwadze, że koszty podróżny rosną niewspółmiernie 

do lat wcześniejszych. W myśl Rozporządzenia Rady Ministrów z 27 października 2021 r. 

w sprawie maksymalnej wysokości diet przysługujących radnemu gminy – według której 

podstawą naliczania miesięcznej diety jest 50% 2,4-krotności kwoty bazowej określonej 

w ustawie budżetowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe na podstawie 

przepisów ustawy z dnia 23 grudnia 1999 r. o kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej sferze 

budżetowej oraz o zmianie niektórych ustaw – w projekcie zaproponowano: Przewodniczący 

Rady Miejskiej będzie otrzymywał począwszy od 1 marca 2023 r. zryczałtowaną miesięczną dietę 

w wysokości 90% kwoty określonej w § 1; Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej będzie 

otrzymywał począwszy od 1 marca 2023 r. zryczałtowaną miesięczną dietę w wysokości 71% 

kwoty określonej w § 1; Przewodniczący stałych Komisji otrzymywać będą począwszy 

od 1 marca 2023 r. zryczałtowaną miesięczną dietę w wysokości 54% kwoty określonej w § 1; 

Radni, będący członkami co najmniej jednej stałej komisji Rady Miejskiej w Lwówku będą 

otrzymywać począwszy od 1 marca 2023 r. zryczałtowaną dietę miesięczną w wysokości 46% 

kwoty określonej w § 1; Pozostali radni będą otrzymywać począwszy od 1 marca 2023 r. 

zryczałtowaną dietę miesięczną w wysokości 5% kwoty określonej w § 1. Uchwała przewiduje 

również potrącanie radnemu 25% wysokości diety za każdą nieusprawiedliwioną nieobecność 

na posiedzeniu Rady lub Komisji, której jest członkiem, usprawiedliwienia dokonuje 

przewodniczący. Dieta za każdy miesiąc kalendarzowy jest wypłacana radnemu przelewem 

na wskazany przez niego rachunek bankowy na koniec danego miesiąca. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o ewentualne pytania dotyczące 

przedstawionego projektu. W związku z brakiem pytań poprosił o przedstawienie opinii Stałych 

Komisji Rady, którą odczytał wiceprzewodniczący Rady Andrzej Jędrzejczak: „Projekt uchwały 

w sprawie: ustalenia wysokości i określenia zasad wypłacania diet dla radnych oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych Radni Rady Miejskiej w Lwówku zaopiniowali jednogłośnie 

pozytywnie 11 głosami ZA”. Następnie radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: ustalenia wysokości i określenia zasad wypłacania diet dla radnych 

oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja Kubiak, 

Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka 

Pustkowiak, Barbara Starosta. 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Czarkowski, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

Uchwałę nr LXII/317/2023 w sprawie ustalenia wysokości i określenia zasad wypłacania diet 

dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych Radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli 

jednogłośnie 11 głosami ZA. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15. Projekt uchwały w sprawie: określenia zasad przyznania i wysokości miesięcznych 

diet dla sołtysów – organów wykonawczych sołectw. 

 Omawiając projekt, burmistrz podkreślił, że zmiana ma na celu wynagrodzenie sołtysów 

za ich pracę przy rosnących kosztach, w związku z czym projekt przewiduje podniesienie diety 

z 350 zł do 400 zł miesięcznie. Zgodnie z ustaleniami, do projektu przedstawionego podczas 

wspólnego posiedzenia Stałych Komisji dopisano punkt § 2. 2. o treści: „W miesiącu kończącym 

rok budżetowy, dieta za przedmiotowy miesiąc wypłacana będzie do 31 grudnia danego roku”. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o ewentualne pytania dotyczące 

przedstawionego projektu. W związku z brakiem pytań poprosił o przedstawienie opinii Stałych 

Komisji Rady, którą odczytał wiceprzewodniczący Rady Andrzej Jędrzejczak: „Projekt uchwały 

w sprawie: określenia zasad przyznania i wysokości miesięcznych diet dla sołtysów – organów 

wykonawczych sołectw Radni Rady Miejskiej w Lwówku zaopiniowali jednogłośnie pozytywnie 

10 głosami ZA – radny Andrzej Basiński ze względu na pełnienie funkcji sołtysa nie brał udziału 

w głosowaniu”. Następnie radni przystąpili do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: określenia zasad przyznania i wysokości miesięcznych diet 

dla sołtysów – organów wykonawczych sołectw. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja Kubiak, Sebastian Liebelt, 

Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka Pustkowiak, Barbara 

Starosta. 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Basiński 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Czarkowski, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

Uchwałę nr LXII/318/2023 w sprawie określenia zasad przyznania i wysokości miesięcznych 

diet dla sołtysów – organów wykonawczych sołectw Radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli 

jednogłośnie 10 głosami ZA. Radny Andrzej Basiński nie brał udziału w głosowaniu ze względu 

na pełnienie funkcji sołtysa sołectwa Pakosław. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 16. Projekt uchwały w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla farmy wiatrowej Chmielinko I oraz terenu górniczego kopalni kruszywa 

naturalnego, w gm. Lwówek. 

 Burmistrz przypomniał, że uchwała w tej sprawie jest procedowana już niemal od 11 lat 

i w tym czasie trzykrotnie była przez Radę rozpatrywana. Podkreślił, że uchwała w poprzednich 

latach była procedowana zgodnie z wiedzą prawną, jednak poprzez działania różnych podmiotów 

za każdym razem była kwestionowana i unieważniana. Ostatnio w 2019 r. Sąd Administracyjny 

wykazał 2 uwagi w zakresie przekroczenia prawa, co w efekcie cofnęło procedurę do etapu 

wyłożenia projektu do publicznego wglądu. Wyłożenie nastąpiło 13 grudnia 2022 r., po czym 

wpłynęło 7 uwag do projektu oraz 6 uwag do strategicznej oceny oddziaływania na środowisko. 
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Burmistrz wszystkie uwagi do projektu odrzucił jako bezzasadne lub niemające odniesienia 

do podstaw prawnych, jednak radni też muszą każdą uwagę przegłosować. 

 Na prośbę przewodniczącego wiceprzewodniczący Andrzej Jędrzejczak przedstawił 

wyjaśnienie w sprawie procedury głosowania przy rozstrzyganiu uwag zgłoszonych do projektu 

planu: 

 

 Głosując w sprawie rozstrzygnięcia uwag, zgłoszonych do projektu mpzp, każdą z 7 uwag 

będziemy rozpatrywać oddzielnie, w drodze odrębnego głosowania, z wykorzystaniem systemu 

eSesja do elektronicznej obsługi posiedzeń Rady. 

Uwagi zamieszczono w pkt. od 16.2) a) do 16.2) g) materiałów dołączonych do LXII posiedzenia 

Rady Miejskiej. 

 Głosując każdą z 7 uwag, będziemy musieli każdorazowo zaznaczyć jedną z 3 opcji 

możliwych do wyboru: 

1) „ZA” – Radni, którzy wybiorą ten wariant opowiedzą się za koniecznością uwzględnienia danej 

uwagi w projekcie planu, co w przypadku przegłosowania tej opcji, skutkować będzie 

powtórzeniem procedury planistycznej i uniemożliwi dzisiaj dalsze głosowanie nad przyjęciem 

całego planu; 

2) „PRZECIW” – Radni, którzy zagłosują za tym wariantem poprą decyzję Burmistrza i będą 

przeciwni uwzględnieniu danej uwagi w projekcie planu. Jeśli opcja ta zdobędzie większość 

we wszystkich 7 głosowaniach, możliwe będzie dalsze procedowanie nad projektem planu 

bez wprowadzania w nim jakichkolwiek zmian, co skutkować będzie poddaniem dzisiaj projektu 

uchwały pod głosowanie; 

3) „WSTRZYMUJĘ SIĘ” – Radni, którzy wybiorą ten wariant głosowania wstrzymają się 

od wydania rozstrzygnięcia co do uwzględnienia lub nieuwzględnienia w planie danej grupy uwag 

złożonych do projektu planu 

 

Po przeczytaniu wyjaśnień, przewodniczący zarządził głosowanie nad każdą z uwag 

osobno po jej odczytaniu. 

 

Głosowano w sprawie:  

uwzględnienia nieuwzględnionej przez Burmistrza uwagi nr 1 do projektu mpzp Chmielinko I. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 
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Wyniki imienne: 

PRZECIW (11) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja Kubiak, 

Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka 

Pustkowiak, Barbara Starosta. 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Czarkowski, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

Uwagę nr 1 do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Chmielinko I 

Radni Rady Miejskiej w Lwówku odrzucili jednogłośnie 11 głosami PRZECIW. 

 

Głosowano w sprawie:  

uwzględnienia nieuwzględnionej przez Burmistrza uwagi nr 2 do projektu mpzp Chmielinko I. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Barbara Starosta. 

 

PRZECIW (10) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja Kubiak, 

Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka 

Pustkowiak. 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Czarkowski, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

Uwagę nr 2 do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Chmielinko I 

Radni Rady Miejskiej w Lwówku odrzucili 10 głosami PRZECIW przy 1 głosie ZA. 
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Głosowano w sprawie:  

uwzględnienia nieuwzględnionej przez Burmistrza uwagi nr 3 do projektu mpzp Chmielinko I. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (11) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja Kubiak, 

Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka 

Pustkowiak, Barbara Starosta. 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Czarkowski, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

Uwagę nr 3 do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Chmielinko I 

Radni Rady Miejskiej w Lwówku odrzucili jednogłośnie 11 głosami PRZECIW. 

 

Głosowano w sprawie:  

uwzględnienia nieuwzględnionej przez Burmistrza uwagi nr 4 do projektu mpzp Chmielinko I. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (11) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja Kubiak, 

Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka 

Pustkowiak, Barbara Starosta. 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Czarkowski, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

Uwagę nr 4 do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Chmielinko I 

Radni Rady Miejskiej w Lwówku odrzucili jednogłośnie 11 głosami PRZECIW. 
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Głosowano w sprawie:  

uwzględnienia nieuwzględnionej przez Burmistrza uwagi nr 5 do projektu mpzp Chmielinko I. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (9) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja Kubiak, 

Sebastian Liebelt, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka Pustkowiak. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Monika Marszałkiewicz, Barbara Starosta. 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Czarkowski, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

Uwagę nr 5 do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Chmielinko I 

Radni Rady Miejskiej w Lwówku odrzucili 9 głosami PRZECIW przy 2 głosach WSTRZYMUJĘ 

SIĘ. 

 

Głosowano w sprawie:  

uwzględnienia nieuwzględnionej przez Burmistrza uwagi nr 6 do projektu mpzp Chmielinko I. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (11) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja Kubiak, 

Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka 

Pustkowiak, Barbara Starosta. 
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NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Czarkowski, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

Uwagę nr 6 do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Chmielinko I 

Radni Rady Miejskiej w Lwówku odrzucili jednogłośnie 11 głosami PRZECIW. 

 

Głosowano w sprawie:  

uwzględnienia nieuwzględnionej przez Burmistrza uwagi nr 7 do projektu mpzp Chmielinko I. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (11) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja Kubiak, 

Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka 

Pustkowiak, Barbara Starosta. 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Czarkowski, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

Uwagę nr 7 do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Chmielinko I 

Radni Rady Miejskiej w Lwówku odrzucili jednogłośnie 11 głosami PRZECIW. 

 

Po odrzuceniu drogą głosowania wszystkich uwag, w związku z brakiem pytań 

przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Stałych Komisji Rady, którą odczytał 

wiceprzewodniczący Rady Andrzej Jędrzejczak: „Projekt uchwały w sprawie: uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla farmy wiatrowej Chmielinko I oraz 

terenu górniczego kopalni kruszywa naturalnego, w gm. Lwówek Radni Rady Miejskiej 

w Lwówku zaopiniowali jednogłośnie pozytywnie 11 głosami ZA”.  

Po odczytaniu opinii burmistrz dopowiedział, że w uchwale jest bardzo szczegółowo 

i precyzyjnie określone, na jakich zasadach mogą być stawiane wiatraki oraz zlokalizowana 

kopalnia żwiru, przy czym to, że wskazana jest możliwość, nie oznacza, że obiekty powstaną, 

gdyż najpierw inwestor żwirowni musi uzyskać koncesję, a wiatraków – pozwolenie na budowę. 

Zaplanowane są 4 wiatraki, inwestor deklaruje moc od 5 do 6 megawat, a ich odległość 
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od najbliższych zabudowań wsi Chmielinko przekracza wymagane ustawowo 700 m. W kierunku 

Pakosławia na mapie geodezyjnej jest zaznaczone gospodarstwo rolne w odległości 685 m, 

budynki są jednak niezamieszkane. Burmistrz przypomniał, że choć minimalna odległość musi 

być zachowana od już istniejących zabudowań, to ustawodawca zezwala na stawianie nowych 

budynków mieszkalnych w mniejszej odległości od wiatraków. Odczytał także art.6g. 1. Ustawy 

z 9 marca 2023 r. o zmianie ustawy o inwestycjach w zakresie elektrowni wiatrowych 

oraz niektórych innych ustaw, zgodnie z którym: „Inwestor realizujący inwestycję polegającą 

na budowie elektrowni wiatrowej przeznacza co najmniej 10% mocy zainstalowanej elektrowni 

wiatrowej stanowiącej przedmiot tej inwestycji do objęcia przez mieszkańców gminy na okres, 

o którym mowa w ust. 9, w celu uzyskania przez nich statusu prosumenta wirtualnego energii 

odnawialnej w rozumieniu art. 2 pkt 27b ustawy z dnia 20 lutego 2015 r. o odnawialnych źródłach 

energii, zwanego dalej "prosumentem wirtualnym"”, co oznacza, że inwestor musi zabezpieczyć 

10% mocy na potrzeby mieszkańców gminy, którzy będą mogli wnioskować o uzyskanie statusu 

prosumenta wirtualnego. Burmistrz zwrócił także uwagę na § 53. w Dziale III Przepisy końcowe 

projektowanej uchwały, zgodnie z którym stawkę procentową służącą naliczeniu jednorazowej 

opłaty od wzrostu wartości nieruchomości ustalono w wysokości 30%. 

Przewodniczący Rady ponownie zwrócił się do radnych o ewentualne pytania dotyczące 

przedstawionego projektu. W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie:  

przyjęcia uchwały w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla farmy wiatrowej Chmielinko I oraz terenu górniczego kopalni kruszywa naturalnego, w gm. 

Lwówek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja Kubiak, 

Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka 

Pustkowiak, Barbara Starosta. 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Czarkowski, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 
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Uchwałę nr LXII/319/2023 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla farmy wiatrowej Chmielinko I oraz terenu górniczego kopalni kruszywa 

naturalnego, w gm. Lwówek Radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 11 głosami 

ZA. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17. Projekt uchwały w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek o nr ewid. 393, 394, 395, 396 obręb Józefowo, gm. Lwówek. 

 Burmistrz wyjaśnił, że projekt został opracowany na wniosek właścicieli 

przedmiotowych działek o przystąpienie do planu zagospodarowania przestrzennego. Działki są 

położone między przedłużeniami ulic Sportowej i Wiśniowej, za obecnie rozpoczynającą się 

budową mieszkaniową. Ze względu na wartość gleby oraz fakt, że teren leży poza granicami 

miasta, tylko na części terenu wyznaczono zabudowę mieszkaniową jednorodzinną, przewidziana 

jest też droga wewnętrzna, pozostałe tereny objęte planem, stanowiące grunty klasy III są 

wyłączone spod zabudowy mieszkaniowej i przeznaczone na zabudowę zagrodową. Burmistrz 

przypomniał także, że ten teren już w studium zagospodarowania przestrzennego został 

przewidziany pod zabudowę mieszkaniową. Na koniec zwrócił uwagę, że w § 17. projektu 

uchwały stawkę procentową służącą naliczeniu jednorazowej opłaty od wzrostu wartości 

nieruchomości ustalono na 15%. 

 Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o ewentualne pytania dotyczące 

przedstawionego projektu. W związku z brakiem pytań poprosił o przedstawienie opinii Stałych 

Komisji Rady, którą odczytał wiceprzewodniczący Rady Andrzej Jędrzejczak: „Projekt uchwały 

w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek o nr 

ewid. 393, 394, 395, 396 obręb Józefowo, gm. Lwówek Radni Rady Miejskiej w Lwówku 

zaopiniowali pozytywnie 10 głosami ZA przy 1 głosie WSTRZYMUJĘ SIĘ”.  

Następnie radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla działek o nr ewid. 393, 394, 395, 396 obręb Józefowo, gm. Lwówek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 
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Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja Kubiak, 

Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Agnieszka Pustkowiak, Barbara 

Starosta. 

 

PRZECIW (1) 

Piotr Przewoźny. 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Czarkowski, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

Uchwałę nr LXII/320/2023 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek o nr ewid. 393, 394, 395, 396 obręb Józefowo, gm. Lwówek Radni 

Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli 10 głosami ZA przy 1 głosie PRZECIW. Przewodniczący 

Piotr Przewoźny stwierdził, iż wybrał głos PRZECIW przez pomyłkę. Uchwała stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 18. Projekt uchwały w sprawie: przyznania pierwszeństwa w nabyciu lokali użytkowych. 

 Omawiając projekt, burmistrz wyjaśnił, że projekt dotyczy budynków mieszkalnych przy 

ul. Nowotomyska 14, 16 i 18 – wnioskodawcy proszą o możliwość bezprzetargowego wykupu 

z mienia gminy gruntu pod samodzielnie zbudowanymi garażami. 

 Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o ewentualne pytania dotyczące 

przedstawionego projektu. W związku z brakiem pytań poprosił o przedstawienie opinii Stałych 

Komisji Rady, którą odczytał wiceprzewodniczący Rady Andrzej Jędrzejczak: „Projekt uchwały 

w sprawie: przyznania pierwszeństwa w nabyciu lokali użytkowych Radni Rady Miejskiej 

w Lwówku zaopiniowali pozytywnie 10 głosami ZA przy 1 głosie WSTRZYMUJĘ SIĘ”. 

Następnie radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: przyznania pierwszeństwa w nabyciu lokali użytkowych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja Kubiak, 

Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka 

Pustkowiak, Barbara Starosta. 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Czarkowski, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

Uchwałę nr LXII/321/2023 w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu lokali użytkowych 

Radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 11 głosami ZA. Uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 19. Projekt uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu geodezyjnego Józefowo – gmina 

Lwówek. 

 Burmistrz wyjaśnił, że wniosek o przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla przedmiotowego obszaru został złożony przez sołtysa 

i mieszkańców wsi Józefowo. Po przyjęciu uchwały zostanie wyłoniony urbanista, który 

wspomniany plan nakreśli szczegółowo w ramach prawnych. Następnie szczegółowy projekt, jak 

każdy miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego, zostanie przedstawiony radnym 

i wyłożony do publicznego wglądu, co zainteresowanym da możliwość składania wniosków 

i uwag, które następnie będzie rozstrzygać Rada. 

 Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o ewentualne pytania dotyczące 

przedstawionego projektu. W związku z brakiem pytań poprosił o przedstawienie opinii Stałych 

Komisji Rady, którą odczytał wiceprzewodniczący Rady Andrzej Jędrzejczak: „Projekt uchwały 

w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla części obrębu geodezyjnego Józefowo – gmina Lwówek Radni Rady Miejskiej w Lwówku 

zaopiniowali pozytywnie 9 glosami ZA, przy 1 głosie PRZECIW i 1 głosie WSTRZYMUJĘ SIĘ”. 

Następnie radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu geodezyjnego Józefowo – gmina Lwówek. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja Kubiak, 

Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka 

Pustkowiak, Barbara Starosta. 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Czarkowski, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

Uchwałę nr LXII/322/2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu geodezyjnego Józefowo – gmina Lwówek 

Radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 11 głosami ZA. Uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 20. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr LIX/302/2022 Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2023 rok. 

Budżet miasta i gminy został zwiększony po stronie dochodów o kwotę 628 738,50 oraz 

po stronie wydatków o kwotę 893 713,50 zł. 

Zmiany dotyczą: 

DOCHODY: 

1. Zwiększenie planu dochodów w dz. 700, rozdział 70001 Zakłady gospodarki mieszkaniowej, 

§ 0940 Wpływy z rozliczeń z lat ubiegłych – kwota 315,34 (rozliczenie dotacji ZGM z roku 

ub.). 

2. Umniejszenie planu dochodów w dz. 750, rozdział 75011 Urzędy wojewódzkie, § 2010 

Dotacja celowa- kwota 469,00 (Pismo Wojewody Wlkp. dot. spraw obywatelskich). 

3. Zwiększenie planu dochodów w dz. 750, rozdział 75095 Pozostała działalność, § 2100 Środki 

z Funduszu Pomocy – kwota 124,75 (nadanie nr PESEL i zdjęcia dla obywateli Ukrainy). 

4. Zwiększenie planu dochodów w dz. 754, rozdział 75495 Pozostała działalność, § 0970 

wpływy z różnych dochodów – kwota 22.875,00 (wpłaty z jednostek budżetowych 

za węgiel). 

5. Zwiększenie planu dochodów w dz. 756, rozdział 75616 wpływy podatkowe od osób 

fizycznych, § 0320 podatek rolny- kwota 123.470,00 (analiza przypisów podatkowych). 
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6. Zwiększenie planu dochodów w dz. 758, rozdział 75814 Różne rozliczenia finansowe, § 2100 

Środki z Funduszu Pomocy – kwota 45.373,00 (środki na dodatkowe zadania oświatowe 

z dziećmi z Ukrainy). 

7. Zwiększenie planu dochodów w dz. 801 – kwota ogółem 3.680,00 w tym: rozdział 80101 

§0750 wpływy z dzierżaw- kwota 350,00 (SP Lwówek) oraz § 0950 wpływy z tytułu 

odszkodowania – kwota 3.330,00 (SP Brody). 

8. Zwiększenie planu dochodów w dz. 801, rozdział 80104 Przedszkola, § 2030 Dotacja celowa- 

kwota 17.605,00 (Pismo Wojewody Wlkp.). 

9. Zwiększenie planu dochodów w dz. 852, rozdział 85230 Pomoc w zakresie dożywiania, 

§ 2030 Dotacja celowa – kwota 64.520,41 (pismo Wojewody Wlkp.). 

10. Zwiększenie planu dochodów w dz. 852, rozdział 85295 Pozostała działalność, § 2100 Środki 

z Funduszu Pomocy- kwota ogółem 16.338,00 (zasiłki rodzinne 3.314,00; posiłek dla dzieci 

1.800,00; świadczenie 40,00 dziennie 9.424,00; świadczenie 300,00 – kwota 1.800,00). 

11. Zwiększenie planu dochodów w dz. 900, rozdział 90002 Gospodarka odpadami, § 0490 

Wpływy z innych opłat lokalnych – kwota 336.946,00 (podwyżka stawek za wywóz śmieci 

z 24,00 na 30,00 od kwietnia 2023). 

12. Przeniesienie w planie dochodów pomiędzy paragrafami w dz. 921, rozdział 92109 Domy 

kultury, świetlice i kluby, z § 0750- kwota 9.000,00 do § 0960 spadki, darowizny pieniężne – 

kwota 9.000,00. 

13. Umniejszenie planu dochodów w dz. 853, rozdział 85395 Pozostała działalność, § 2180 

Środki przekazane z państwowych funduszu celowych- kwota 2.040,00 (zmiana dot. 

dodatków elektrycznych). 

 

WYDATKI: 

1. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami Funduszu Sołeckiego sołectwa 

Brody w dz. 600, 60016 z 4210 zakup mat- kwota 10.000,00 do § 4300 zakup usług – kwota 

10.000,00 dot. zadania „Remont i utrzymanie dróg gruntowych”. 

2. Zmiany w planie wydatków w dz. 750, w tym: 

Rozdział 75011 Urzędy wojewódzkie 

− § 4110 skł. ZUS – kwota 469,00 (umniejszenie) 

Rozdział 75023 Urzędy gmin (zwiększenie): 

− § 4010 wynagr. 46.190,34; 

− § 4110 skł. ZUS- kwota 15.470,00;  

− § 4170 wynagr. bezosobowe- kwota 15.000,00;  

− § 6057 wydatki inwestycyjne – kwota 17.467,00  
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− § 6067 zakupy inwestycyjne – kwota 247.508,00 

Wydatki bieżące zwiększa się z uwagi na podpisanie umowy z Powiatowym Urzędem Pracy 

na zatrudnienie pracowników interwencyjnych natomiast wydatki inwestycyjne – dot. 

niewykorzystanych środków z roku ubiegłego z umowy 3253/1/2021 Grant „Cyfrowa 

Gmina”. 

Rozdział 75095 Pozostała działalność (zwiększenie) 

− § 4300 zakup usług – kwota 60.000,00 

− § 4840 Honoraria, wynagrodzenia- kwota 100,00 

− § 4850 składki i pochodne od wynagr.- kwota 24,75 

Środki z Funduszu Pomocy w kwocie 124,75 na pokrycie kosztów zw. z nadawaniem 

nr PESEL i wyk. zdjęć obywatelom Ukrainy oraz kwota 60.000,00 na dopłaty z tyt. 

Lwóweckiej Karty Dużej Rodziny. 

3. Zwiększenie planu wydatków w dz. 801 – kwota ogółem 66.658,00 w tym: 

Rozdział 80101 Szkoły podstawowe: 

− § 4210 zakup mat.- kwota 350,00 SP Lwówek 

− § 4270 zakup usług remontowych – kwota 3.330,00 (SP Brody) 

− § 4750 wynagr. nauczycieli wypłacane z zw. z pomocą obywatelom Ukrainy – kwota 

33.872,00 (ZSPiP Posadowo 3.990,00; SP Lwówek 23.227,00; ZSPiP Chmielinko 

2.042,00; ZSPiP Zębowo 2.875,00; ZSPiP Pakosław 1.738,00) 

− § 4850 Składki i pochodne od wynag. - kwota 6.622,00 (ZSPiP Posadowo 780,00; SP 

Lwówek 4.541,00; ZSPiP Chmielinko 399,00; ZSPiP Zębowo 562,00; ZSPiP Pakosław 

340,00) 

Rozdział 80104 Przedszkola: 

− § 4010 wynagrodzenia osobowe- kwota 17.605,00 (Lwówek) 

− § 4750 wynagr. nauczycieli wypłacane z zw. z pomocą obywatelom Ukrainy – kwota 

2.826,00 (P-le Lwówek 2.342,00; P-le Posadowo 484,00) 

− § 4850 Składki i pochodne od wynagr. - kwota 553,00 (P-le Lwówek 458,00; P-le 

Posadowo 95,00). 

Rozdział 80113 Dowożeniu uczniów do szkół 

− § 4860 Pozostałe wydatki na zadanie bież. zw z pomocą obywatelom Ukrainy – kwota 

1.500,00 

Zmian dokonuje się w związku ze zwiększeniem dotacji dla Przedszkoli o kwotę 17.605,00, 

środkami z Funduszu Pomocy – kwota ogółem 45.373,00 oraz kwota 350,00 dla SP Lwówek 

i kwota 3.330,0 dla SP Brody jako otrzymane odszkodowanie na remont. 
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4. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 801, rozdział 80146 

Dokształcanie nauczycieli z § 4300 zakup usług – kwota 220,00 oraz z § 4410 podróże 

służbowe- kwota 2.266,00 do 4210 zakup mat. – kwota 486,00 i do § 4700 szkolenia – kwota 

2.000,00. 

Zmiana dot. ZSPiP Pakosław na wniosek dyrektora Jednostki oświatowej celem realizacji 

dokształtów nauczycieli. 

5. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 851, rozdział 85154 

Przeciwdziałanie alkoholizmowi z § 4400 opłata za admin.- kwota 10.000,00 do § 4300 zakup 

usług – kwota 10.000,00 (zmiana w związku z realizacją Programu GKRPAiPN). 

6. Zwiększenie planu wydatków w dz. 852, rozdział 85230 Pomoc w zakresie dożywiania 

§ 3110 świadczenia społeczne- kwota 64.520,41 (środki z dotacji na dożywianie dzieci 

i młodzieży – realizacja Programu „Posiłek w szkole i w domu”). 

7. Zwiększenie planu wydatków w dz. 852, rozdział 85295 Pozostała działalność – kwota 

ogółem 14.338,00 w tym: 

− § 3280 świadczenia zw. z udzielaniem pomocy obywatelom Ukrainy- kwota 9.360,00 

− § 3290 świadczenia społeczne wypłacane obywatelom Ukrainy – kwota 6.914,00 

− § 4860 pozostałe wydatki na zadania zw. z pomocą obywatelom Ukrainy – kwota 64,00 

(środki z Funduszu Pomocy na świadczenia 40,00 dziennie, świadczenia rodzinne 

i dożywianie dzieci, świadczenie 300,00). 

8. Zwiększenie planu wydatków w dz. 854, rozdział 85415 Pomoc materialna dla uczniów 

o charakterze socjalnym, § 3240 Stypendia dla uczniów – kwota 7.000,00 (wkład własny 

Gminy). 

9. Zwiększenie planu wydatków w dz. 900, rozdział 90002 Gospodarka odpadami 

komunalnymi, § 4300 zakup usług – kwota 336.946,00 (zwiększenie kosztów wywozu 

odpadów). 

10. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 900, rozdział 90005 Ochrona 

powietrza atmosferycznego, z § 4710 wpłaty na PPK – kwota 228,00 do § 4210 zakup mat.- 

kwota 228,00 – zmiana dotyczy Programu „Czyste powietrze”.  

11. Przeniesienie w planie wydatków Funduszu Sołeckiego sołectwa Pakosław w dz. 600, 

rozdział 60016 Drogi publiczne gminne w § 6050 wydatki inwestycyjne z zadania pn. 

„Przebudowa drogi gminnej w Pakosławiu” – kwota 26.316,48 do zadania pn. „Budowa 

chodnika” – kwota 26.316,48. 

12. Zwiększenie planu wydatków w dz. 600, rozdział 60095 Pozostała działalność, § 6050 

wydatki inwestycyjne- kwota 3.000,00 jako udział środków z budżetu gminy na zadanie pn. 

„Poprawa estetyki wsi” dot. sołectwa Krzywy Las. 
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13. Umniejszenie planu wydatków w dz. 853, rozdział 85395 Pozostała działalność, § 3110 

świadczenia społeczne – kwota 1.820,00 oraz § 4210 zakup mat. – kwota 220,00 (zmiana dot. 

dodatków elektrycznych). 

 

 Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o ewentualne pytania dotyczące 

przedstawionego projektu. W związku z brakiem pytań poprosił o przedstawienie opinii Stałych 

Komisji Rady, którą odczytał wiceprzewodniczący Rady Andrzej Jędrzejczak: „Projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę nr LIX/302/2022 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 29 grudnia 2022 r. 

w sprawie uchwały budżetowej na 2023 rok Radni Rady Miejskiej w Lwówku zaopiniowali 

jednogłośnie pozytywnie 11 głosami ZA”. Następnie radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały zmieniającej uchwałę nr LIX/302/2022 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 

29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja Kubiak, 

Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka 

Pustkowiak, Barbara Starosta. 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Czarkowski, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

Uchwałę nr LXII/323/2023 zmieniającą uchwałę nr LIX/302/2022 Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2023 rok Radni Rady Miejskiej 

w Lwówku przyjęli jednogłośnie 11 głosami ZA. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
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Ad. 21. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Lwówek. 

 Przewodniczący Rady poinformował, że zmiana WPF jest konsekwencją przyjętej zmiany 

uchwały budżetowej, po czym zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Lwówek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja Kubiak, 

Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka 

Pustkowiak, Barbara Starosta. 

 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Czarkowski, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

Uchwałę nr LXII/324/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Lwówek Radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 11 głosami ZA. 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 22. Odpowiedzi na interpelacje. 

 Przewodniczący Rady Piotr Przewoźny poinformował, że nie wpłynęły żadne interpelacje. 

 

Ad. 23. Wolne głosy i wnioski. 

 Wystąpił sołtys wsi Józefowo Waldemar Janiszewski, który w imieniu mieszkańców 

podziękował burmistrzowi za wystąpienie z wnioskiem, a radnym za podjęcie uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

obrębu geodezyjnego Józefowo (uchwała nr LXII/322/2023). Wyraził nadzieję, że plan zostanie 

opracowany zgodnie z oczekiwaniami mieszkańców i zabezpieczy wieś przed budową 

biokompostowni wraz ze składowiskiem odpadów. Poinformował także, że w ostatnich 
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tygodniach mieszkańcy zbierali podpisy pod sprzeciwem obywatelskim przeciwko budowie 

biokompostowni na terenie wsi Józefowo. Docierały do nich opinie, że w związku z planowanym 

przez Radę podjęciem uchwały złożone podpisy stracą na znaczeniu, jednak ze względu na wkład 

pracy i zaangażowanie wspólnie doszli do wniosku, iż sprzeciw wraz z podpisami w liczbie ponad 

1500 mimo wszystko zostanie złożony do burmistrza przez biuro podawcze.  

 Burmistrz w imieniu swoim, skarbnik i sekretarza złożył wszystkim życzenia z okazji 

zbliżających się świąt Wielkanocnych. Poinformował także, że właśnie dzisiaj pracownicy urzędu 

złożyli drogą elektroniczną projekt w ramach programu zadaszania boisk sportowych z myślą 

o Szkole Podstawowej w Zębowie, wstępne szacunki wskazują, że możliwe będzie pozyskanie 

około 2 milionów złotych, budżet gminy będzie musiał pokryć około 1 miliona złotych – w ten 

sposób druga pod względem wielkości szkoła podstawowa w gminie zyska podstawowy obiekt 

sportowy, jakim jest zadaszone boisko. 

 Przewodniczący w imieniu radnych podziękował za życzenia i również złożył je 

wszystkim obecnym. 

 Radna Barbara Starosta zapytała o moc wiatraków, które posiada p. Bartol we wsi Paproć 

pod Nowym Tomyślem. W odpowiedzi burmistrz wyjaśnił, że o ile się orientuje, każda turbina ma 

1 lub 2 megawaty, ale od czasu ich powstania technologia znacznie się rozwinęła 

 

Ad. 24. Zamknięcie obrad LXII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Po wyczerpaniu porządku obrad LXII sesji przewodniczący Rady Piotr Przewoźny 

zamknął obrady, wypowiadając słowa: „Zamykam obrady LXII sesji Rady Miejskiej w Lwówku”. 

 

 

Protokołowała:                Przewodniczący 

/-/ Estera Puk      Rady Miejskiej w Lwówku  

              /-/ Piotr Przewoźny 


